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Verontschuldigd: Katrien Eyckmans 
 
 Caroline De Schepper verlaat de OR 
 

 
 
Welkom 
 
 
1) Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Het verslag van januari ‘17 wordt goedgekeurd. 
 
 
2) Mededelingen van de directie naar de ouders 

 
 Extra lestijden - KS 

Na de Paasvakantie komen er 8 extra lestijden bij. Deze krijgt juf Sofie de zorgjuf van 
Buizegem. 
 

 Juf Thaïsa 
Juf Thaïsa = zorgjuf heeft een Master in de psychologie, zij gaat 1 dag per week in een 
praktijk werken als psychologe. Hierdoor komen er 8 uren zorg vrij, deze zullen door 
juf Fien ingevuld worden. 

 
 Juf Caroline – 4e lj 

Juf Caroline is al sinds de Krokusvakantie afwezig. Het is heel moeilijk om hiervoor 
een interim te vinden. Momenteel nemen juf Leen, juf Jasmin en Dirk haar klas over. 
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 Hertelling 

We zullen op de hertelling van volgend schooljaar moeten wachten op eventuele  
extra uren. 
 

 STAVAZA Speelweide 
De toekomst van de speelweide is nog steeds een groot vraagteken. 
Sowieso zal er een groot stuk worden afgenomen voor de parking die de gemeente wil 
aanleggen. Datgene dat rest zou dan maar 10 à 15 meter zijn, net niet tot aan de 
zandbak en de school zou voor het onderhoud moeten instaan.  
Wat jaarlijks +/- € 4.000,00 kost. Weegt dit op? Een alternatief is dat de speelweide 
openbaar wordt gemaakt en de school ervan gebruik kan maken, wel moet de platen 
muur dan weg en hoe veilig is deze openbare zone? (Onderhoud, vandalisme, 
verlichting, inbraak) In dit laatste geval moeten er goede en duidelijke afspraken met 
de gemeente gemaakt worden en zeker op papier gezet worden. Het is wel duidelijk 
dat de gemeente zo weinig mogelijk wil investeren en extra kosten doen. 
Kunnen wij als OR een petitie oprichten? 
 

 Activiteiten 
De wafelverkoop bracht € 4.400,00 op. 
 
Verzameling van oude kledij – week van 24 – 28 april ‘17 
Schoolfeest – 20 mei ‘17 
 
 

3) Mededelingen/vragen van de ouders naar de directie 
 Poort afspraken 

Het valt op dat er regelmatig kinderen samen met hun ouders buitenkomen vooraleer 
de poort is open gegaan. Er zijn ouders die toestemming hebben om hun kinderen 
vroeger op te halen vb om naar de logo te gaan. Het is zeker niet de bedoeling dat dit 
standaard is! Ouders mogen hun kinderen pas op de speelplaats afhalen, nadat de 
rijen zijn gepasseerd en de poort opengaat. Ook is het niet de bedoeling binnen te 
komen via de witte poort langs de Oude Godstraat, ook niet als je te laat bent. 
 

 Tolk Paola 
Indien nodig kan/wil/mag Paola ingeschakeld worden als tolk. Zij spreekt Frans, 
Engels Spaans, Duits & Zweeds. 
 

 Boerderijklasse 1& 2lj 
Ondanks het minder goede weer, hebben de kinderen toch genoten. Ze hebben lekker 
brood, boter en choco gemaakt. Bedankt voor de organisatie… 
 
 

4) Algemeen OR 
 Financiën 

Momenteel € 5.045,35 op de rekening 
 

 Voorzitter 
2 personen (Paola Barraza & Olivier Lamberts) hadden zich kandidaat gesteld voor 
deze functie. Olivier Lamberts is als voorzitter gekozen. 
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5) Follow-up/Activiteiten 
 

 Kwis 
Reeds 19 groepen schreven zich in. Er zijn heel toffe prijzen te winnen  
en er is genoeg hulp voor de bediening. 

 
 Schoolfeest 

Er zal ook pizza Margherita worden aangeboden, deze wordt gesponsord door Pitta 
Millenium. 
We kunnen een leuke bakcaravan huren voor de hamburgers en de beenham. 
Hoe laat starten de optredens? Misschien vroeger dan 14.00u, dan is er meer tijd voor 
de spelletjes en wordt er ook meer geconsumeerd. 
 
 

6) Rondvraag 
 Oproep leden schoolraad 

De SR is een verplicht, officieel participatie orgaan en wordt vertegenwoordigd door 
een gelijke verdeling van ouders, leerkrachten en de lokale gemeenschap. 
De schoolraad brengt advies uit of overlegt met de directie over alle belangen die de 
leerlingen, ouders en het personeel aangaan, zoals bvb wijzigingen in het 
schoolreglement, facultatieve verlofdagen. Alle betrokkenen stellen zich één 
gemeenschappelijk doel voor ogen: eventuele problemen oplossen, initiatieven nemen 
en noodzakelijke beslissingen treffen om de school verder te helpen uitbouwen. 
 
Sarah De Braeckeleer stelt zich kandidaat als lid en Kim Everaert als 
plaatsvervangend lid. 
 
 
 

7) Volgende vergadering 
 

 donderdag 4 mei 2017 
 
De vergaderingen gaan altijd door in het leraarslokaal van de lagere school  
om 20.15u. 
 
 
 

8) Data te onthouden 
 

 Zaterdag 29/04/17 – 1e Communie 
 Zaterdag 20/05/17 - Schoolfeest 
 Zondag 04/06/17 - Vormsel 

 

 


